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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 19:15 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan 

Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Jiří Bouma     

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jaroslavu Tomiškovou a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům 

i přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021 ........................................................................... 2 

 4. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

  – východ o letních prázdninách 2021……………………………………………….... 3 

5. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 

nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici 

Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov ..................................................................... 4 

6. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace  Mateřská škola 

Mochov, okres Praha – východ rok 2021 ...................................................................... 5 
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7. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace  Základní škola 

Mochov, okres Praha – východ rok 2021 ...................................................................... 6 

8. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov ................................................... 6 

9. Podání žádosti o dotaci – 149. výzva Ministerstva životního prostředí  k podávání 

žádostí o poskytnutí podpory v rámci „Operačního  programu Životní prostředí 2014 - 

2020“ ............................................................................................................................. 8 

10. Podání žádosti o dotaci – Dotační titul č. 9/2019 Národního programu    Životní 

prostředí – „Sázíme budoucnost“ .................................................................................. 9 

11. Zřízení komise na výběr zpracovatele pro vypracování  vodohospodářské a krajinářské 

studie pro akci „Mochov – rekreační  areál s vodními prvky“ .................................... 11 

12. Diskuze ........................................................................................................................ 13 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V příjmech je upraveno financování, tj. zůstatky na účtech k 31. 12. 2020 a předpokládané 

příjmy a výdaje v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 63 368 723 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  
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Diskuze: 

 Milan Kocian – po zhlédnutí mě zajímá položka na varovný signál. Jedná se o dotaci, ale 

 pro obec by zůstala k proplacení položka cca 500tis. Nemyslím si, že toto zařízení obec 

 potřebuje. Můžeme ji nahradit rozesíláním SMS aj. 

 František Bouček – vrátíme se k tomu u bodu 9.  

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Jaroslava 

Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: Milan Kocian  

zdrželi se: Pavlína Palmová 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 2/1 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ o letních prázdninách 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu o letních prázdninách 2021 

Č.j. 7/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o předchozí písemný souhlas zřizovatele 

s přerušením provozu mateřské školy o letních prázdninách roku 2021 od pondělí 12. 07. 2021 

do úterý 24. 08. 2021 (6 týdnů + 2 dny).  

01. 07. 2021 – 02. 07. 2021 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy 

07. 07. 2021 – 09. 07. 2021 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy 

25. 08. 2021 – 31. 08. 2021 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy 

Ve středu 01. 09. 2021 začíná v mateřské škole nový školní rok 2021/2022. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ o letních prázdninách roku 2021: od pondělí 12. 07. 2021 do úterý 24. 

08. 2021 – v souladu s § 3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  
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Diskuze: 

Milan Kocian – díval jsem se na datum uzavření a v tom prvním červencovém týdnu si 

myslím, že můžeme mít MŠ zavřenou. 

František Bouček – vše bylo projednáno s paní ředitelkou MŠ. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/1 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka 

č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 

k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Záměr pronájmu nemovitého majetku obce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Dne 31. 03. 2021 skončí sjednaná doba nájmu k bytové jednotce číslo 289/25, nacházející se 

ve 4. nadzemním podlaží, tj. 3. patře budovy v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. 

Mochov v ulici Pod Kostelem 289, 250 87 Mochov. Současný nájemce nebude žádat o 

prodloužení dobu nájmu. Navrhuji vyhlásit záměr obce na pronájem výše uvedené bytové 

jednotky č. 289/25.    

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyhlášením záměru obce v souladu s ustanovením § 

39, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 

pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov. Doba nájmu bude uzavřena na dobu určitou 6 měsíců. Minimální cena nájemného 

bude činit 8 000 Kč/měsíc. Zadavatel Obec Mochov si vyhrazuje právo vyhlášení záměru 

zrušit i bez uvedení důvodu nebo všechny přijaté nabídky odmítnout. 

  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/1 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace 

 Mateřská škola Mochov, okres Praha – východ rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Odpisový plán dlouhodobého majetku MŠ rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

K financování svých investičních potřeb vytváří příspěvkové organizace fond investic, jeho 

zdrojem jsou peněžní prostředky ve výši odpisů hmotného a nehmotného dlouhodobého 

majetku prováděné podle zřizovatelem schváleného odpisového plánu. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce v souladu s ustanovením § 31 odst. 1 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o 

 rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů schvaluje odpisový 

 plán hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku příspěvkové organizace Mateřská škola 

 Mochov, okres Praha – východ rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/1 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7.  Odpisový plán dlouhodobého majetku příspěvkové organizace 

 Základní škola Mochov, okres Praha – východ rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Odpisový plán dlouhodobého majetku ZŠ rok 2021  

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

K financování svých investičních potřeb vytváří příspěvkové organizace fond investic, jeho 

zdrojem jsou peněžní prostředky ve výši odpisů hmotného a nehmotného dlouhodobého 

majetku prováděné podle zřizovatelem schváleného odpisového plánu. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce v souladu s ustanovením § 31 odst. 1 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o 

 rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů schvaluje odpisový 

 plán hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku příspěvkové organizace Základní škola 

 Mochov, okres Praha – východ rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/1 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8.  Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí dotace 

 Podklad 2 – Návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 1/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

 Dle ustanovení §10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

 rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů předkládá Tělocvičná jednota Sokol Mochov žádost o 

 dotaci. Dotaci nebo návratnou finanční výpomoc, s výjimkou návratné finanční výpomoci 

 podle § 34 odst. 1 zákona, lze poskytnout na základě žádosti o poskytnutí dotace nebo 

 návratné finanční výpomoci prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy, popřípadě na základě 

 povinnosti vyplývající ze zvláštního právního předpisu. 

 

Návrh usnesení A): 

 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje žádost Tělocvičné jednoty Sokol Mochov o poskytnutí 

dotace v celkové výši 240 000 Kč dle § 10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – slyšela jsem, že peníze pro TJ Sokol se pouze rezervují, po předložení 

 uhrazených faktur se vyplácí v prokázané výši na účet Sokola. V roce 2020 neprofinancovali 

 celou rezervovanou částku. Je to pravda?  

 František Bouček – není tomu tak. Částka byla profinancována. 

 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral 

proti: Václav Ulrych 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/1 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 
 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí dotace č. 1/2021 s Tělocvičnou jednotou Sokol Mochov v celkové výši 240 000 Kč 

a pověřuje starostu obce podpisem této veřejnoprávní smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral 

proti: Václav Ulrych 

zdrželi se:  nikdo 
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nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/1 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9.  Podání žádosti o dotaci – 149. výzva Ministerstva životního prostředí 

 k podávání žádostí o poskytnutí podpory v rámci „Operačního 

 programu Životní prostředí 2014 - 2020“  

Podklady:  

 Podklad 1 – 149. výzva Ministerstva životního prostředí k podávání žádostí o 

 poskytnutí podpory v rámci „Operačního programu Životní prostředí 2014 - 2020“ 

 Podklad 2 – Hrubý cenový předpoklad (spoluúčast obce 30%, dotace 70%) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 02. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ministerstvo životního prostředí vyhlásilo prostřednictvím Státního fondu životního prostředí 

ČR 149. výzvu pro podávání žádostí o poskytnutí podpory v rámci Operačního programu 

Životní prostředí 2014 - 2020. 

Finanční prostředky je možné čerpat i na budování a rozšíření varovných, hlásných 

předpovědních a výstražných systémů na lokální úrovni a digitální povodňové plány. 

Navrhuji podat žádost o dotaci a vybudovat v obci varovný a výstražný systém – 

protipovodňové opatření obce Mochov. Součástí systému by bylo i vybudování nového 

digitálního bezdrátového rozhlasu.  

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 15. 10. 2020, ukončení příjmů žádostí výzvy 01. 03. 

2021. Celková alokace výzvy 50 mil. Kč. 

Nejzazší datum pro ukončení fyzické realizace operace je 31. 12. 2023. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě 149. výzvy Ministerstva životního prostředí 

k podávání žádostí o poskytnutí podpory v rámci „Operačního programu Životní prostředí 

2014 - 2020“; č. výzvy v MS 2014+: 05_20_149 schvaluje podání žádosti o poskytnutí 

podpory na akci „Vybudování varovného a výstražného systému – protipovodňová opatření 

obce Mochov“ a pověřuje starostu a místostarostu obce přípravou a podáním této žádosti 

v termínu nejpozději do 01. 03. 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – víme, kolik stojí roční údržba současného varovného systému? Pokud bude 

 doplatek 500.000,- Kč, dá se spočítat kdy se nám daná investice vrátí? 

 František Bouček – takhle z hlavy Vám neumím odpovědět. 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, 

Václav Ulrych  

proti: Milan Kocian  

zdrželi se: Jitka Frydrychová, Jaroslav Vybíral, Pavlína Palmová 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 9/1 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10.   Podání žádosti o dotaci – Dotační titul č. 9/2019 Národního programu   

 Životní prostředí – „Sázíme budoucnost“ 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

12. 02. 2021 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

 V rámci celorepublikové iniciativy „Sázíme budoucnost“ Ministerstva životního 

 prostředí nabízí Spolek Futura academica z.s. pomoc s vysázením až 80 stromů  v jednom 

 katastrálním území, a to zcela zdarma.  

 Výzva č. 9/2019 je dotačním programem na podporu komunitní výsadby listnatých stromů na 

 veřejných prostranstvích. Získat dotaci až 250 tisíc korun, zasadit stromy a zapojit se do 

 celonárodní iniciativy „Sázíme budoucnost“ může prakticky každý. Příspěvek je určen 

 k úhradě sazenic, potřebného materiálu i následné péče o stromy. Žádat mohou všechny 

 subjekty s prokazatelným vztahem k místu realizace projektu s výjimkou politických stran a 

 hnutí. 

 Obec vybere vhodný pozemek. Následně na obec přijede paní krajinářka a společně je 

 zkonzultován záměr pro výsadbu. Pro vybrané území bude vypracován profesionální návrh 

 výsadby a odborný posudek. Ze strany obce bude potřeba dodat zápis ze zasedání ZO. Spolek 

 Futura academica z.s. podá žádost o dotaci, která by měla být vyhodnocena během 3 týdnů. 

 Po případném kladném vyhodnocení již nic nebrání ve výsadbě. 

 Na jeden projekt, tedy jeden či více pozemků v jednom katastrálním území, lze  vysázet až 80 

 listnatých stromů, a to včetně ovocných (sady, aleje, aj.). Výsadbu lze  realizovat v 

 intravilánu i extravilánu obce, tzn. v zastavěném území obce i mimo něj.   

 Pozor – výsadby v extravilánech lze podat pouze max. do konce února, poté bude 

 žádosti na extravilány přijímat AOPK, kde je administrace dotace a celkový proces 

 mnohonásobně náročnější a samo AOPK díky složitosti od těchto projektů zrazuje. 

 Pozemek by neměl být oplocen. Pokud je pozemek oplocen, musí být přístupný  veřejnosti 

 nebo sloužit veřejnému zájmu (typicky např. dětská hřiště).   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje výsadbu stromů z dotačního titulu č. 9/2019 Národního 

programu Životní prostředí „Sázíme budoucnost“, a to včetně udržitelnosti projektu. Výsadba 

bude realizována spolkem Futura academica z.s. Tento výše uvedený spolek je rovněž 
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žadatelem o dotaci. Výsadba bude provedena v termínu v souladu s danou výzvou, 

zastupitelstvo schválilo výsadbu společně se souhlasem majitele pozemku s výsadbou. 

 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – je příjemné, že stejný program, který je využit v „klidové zóně“ je použit i 

 na okolí památníku Mistra Jana Husa. Věřím, že projektová dokumentace se bude zpracovávat 

 spolu s podněty od sousedů i zastupitelů. Osobně bych se přimlouvala za lípy, národní strom, 

 symbol našeho státu.   

 Jan Turek – jak bylo výše uvedeno, jedná se o dotace vypsané MŽP s cílem posílit plochy 

 zeleně v obcích a městech. Zároveň dalším cílem je i vytvářet u veřejnosti dobrý vztah 

 k zeleni a pocit, že je potřeba se o ni starat. Co to znamená pro obec: 

1. Obec vybere vhodný pozemek, na kterém by si občané přáli vysázet stromy. Může být 

obecní nebo to může být pozemek jiných majitelů v obci. Původně byly vybrány 

pozemky okolo cesty z ulice Na Dolejšku k čističce, dosadba stromů a osázení druhé 

strany cesty, dále druhá neosazená strana komunikace k Mrazírnám a bezprostřední 

okolí pomníku M. J. Husa na návsi.  

2. Po konzultaci s paní krajinářkou, jsme usoudili, že vhodný záměr pro výsadbu je 

pouze na cestě z ulice Na Dolejšku k čističce. Výsadba na dalších uvedených 

lokalitách by byla problematická vzhledem k přítomnosti různých sítí a 

administrativní vybavení výsadby by se nestihlo vybavit do uzávěrky pro podání 

dotace (duben 2021). 

3. Pro vybrané území proto krajinářka vypracuje profesionální návrh výsadby a odborný 

posudek. 

4. Ze strany obce bude potřeba dodat zápis ze zastupitelstva/rady obce, kde bude návrh 

na podání žádosti o dotaci schválen. 

5. Po odsouhlasení z naší strany a podání žádosti o dotaci, by mělo být během cca 3 

týdnů rozhodnuto, zda dotaci obdržíme. 

6. Po kladném vyhodnocení již nic nebrání ve výsadbě. 

 Jaké stromy lze sázet?  Na jeden projekt, tedy jeden či více pozemků v jednom katastrálním 

 území, lze vysázet až 80 listnatých stromů, a to včetně ovocných (sady, aleje, aj.). Je možné 

 vysázet v jednom katastrálním území i více než 80 stromů/projektů, ale tyto další projekty je 

 třeba podat pod jiným žadatelem, typicky obec nebo místní spolek (Sokol, ochránci přírody 

 atp.). Výsadbu lze realizovat v intravilánu i extravilánu obce, tzn. v zastavěném území obce i 

 mimo něj.   

 Spolek Futura academica, se kterým jednáme, má v současné době za sebou již desítky 

 výsadeb v různých obcích a městech po celé ČR. Je možné se podívat na - 

 https://www.facebook.com/futuraacademica 

 Při této příležitosti bych chtěl vyzvat mochovské občany, pokud dle jejich názoru nebo 

 přání  by bylo možné v dalších místech provést výsadbu, ať mě co nejdříve kontaktují, 

 neboť termín velice spěchá. Jak jsem uvedl, uzávěrka na podání dotace je konec 

 března. 

 

https://www.facebook.com/futuraacademica
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 Pavlína Palmová – pokud se uvažuje o okolí památníku Mistra Jana Husa, máme i druhou 

 stranu bloku, kde nyní parkují auta. Na této straně bych se přimlouvala za vysázení stromů. 

 Ráda bych se dostala k  připomínkování zpracovávané dokumentace.   

 Jan Turek – samozřejmě souhlasíme, že i na místě „Za Stodolami“ by se dalo uvažovat o 

 dosazení určitého množství stromů, ale vzhledem k tomu, že v těchto místech obec plánuje 

 ještě další úpravy, jako nová parkovací místa atd., zatím počkáme. 

František Bouček – proběhlo geodetické zaměření pro projektovou dokumentaci. Následně se 

budeme bavit, co tam budeme budovat. 

 Milan Kocian – měli bychom oslovit majitele pozemků, kterých se toto bude týkat. 

František Bouček – zatím není jasné, co kde budeme budovat. Pouze je uděláno geodetické 

zaměření. 

Milan Kocian – kontrolovali jste i park pod zastávkou? 

 Jan Turek – informoval o probíhajícím zpracování posudku dendrologa na stav stromů na 

 veřejných místech, který se zpracovává pravidelně každých 5 let. Zatím je mírný skluz díky 

 sněhové nadílce v posledních dnech. Po obdržení výsledku posudku bychom již mohli 

 naplánovat potřebná opatření. 

 Majitelé dotčených pozemků na výsadbu stromů jsou průběžně žádáni o jejich souhlas. Získat 

 kontakty na některé z nich vyžaduje součinnost dalších úřadů státní správy.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/1 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11.   Zřízení komise na výběr zpracovatele pro vypracování 

 vodohospodářské a krajinářské studie pro akci „Mochov – rekreační 

 areál s vodními prvky“ 

Podklady:  

 Podklad 1 – Situace zájmového území 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 02. 2021 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

 V prosinci 2020 bylo obesláno 6 firem se zadávacími podmínkami. Datum 14.2. byl 

 poslední den pro odeslání vypracovaných nabídek. Je třeba došlé nabídky porovnat. 

 Protože se zřejmě bude jednat o vyšší částku než 100.000 Kč, navrhuji ustanovit 

 minimálně tříčlennou komisi, která jednotlivé nabídky posoudí. 

 Navrhuji následující členy komise: František Bouček, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová. 
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Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje zřízení tříčlenné  komise na výběr firmy pro  

vypracování vodohospodářské a krajinářské studie pro akci „Mochov – rekreační areál s 

vodními prvky“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/1 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B):  
Zastupitelstvo obce Mochov zřizuje komisi na výběr dodavatele projektové dokumentace 

 ve složení František Bouček, Ing. Palmová, Tomáš Kovář a pověřuje ji  výběrem 

 zpracovatele. Této komisi dále ukládá, aby na nejbližším zastupitelstvu ostatní členy 

 zastupitelstva seznámila s výsledkem svého výběru. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – členy komise by si měl předkladatel zajistit dopředu a zároveň si s nimi 

předjednat jejich působení v této komisi.  

Pavlína Palmová – stahuji bod a nejprve dořeším složení komise.  

 

Žádné usnesení nevzniklo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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12.  Diskuze 

F.U. – dotaz na to, zda bude v klidové zóně u hřbitova osvětlení. Slyšel jsem, že některým lidem 

v klidové zóně vadí to, že by měli mít lampu poblíž svého domu. Já mám lampu přímo u okna svého 

pokoje a nikdy jsem neměl problém. Zatáhnu rolety a je to. Dále F.U. seznámil zastupitele 

s nepříjemností, která se ho týkala v souvislosti s klidovou zónou. Některý „vtipálek“ utrhl značku 

zákaz sáňkování z klidové zóny a opřel jí o vchodové dveře v domě, kde bydlí. Značka spadla na jeho 

psa a poranila ho. I z tohoto důvodu by ocenil, aby na klidové zóně bylo osvětlení. Bude pak lépe 

vidět, co se tam děje.    

František Bouček – znovu pohovořil o projektové dokumentaci ohledně celé klidové zóny včetně 

osvětlení. Původní projekt obsahoval cca 32 lamp, umístění mělo být kolem dráhy a na cestě ke 

hřbitovu. Od začátku panoval nesouhlas ze strany obyvatel v přilehlých domech s výstavbou zóny i 

osvětlení. Na schůzce u pana Kováře bylo domluveno, že se počet lamp sníží. Při schůzce 

v Čelákovicích bylo vše popřeno. Na schůzce jsem se nechoval vhodně, ale pokud se s někým na 

něčem domluvím, domnívám se, že to platí. Ano, řekl jsem, že veřejné osvětlení tam nebude. 

V současné době, kdy lidé začínají více sportovat, chodí běhat i do klidové zóny. Asi už tak půl roku 

zpět mě kontaktují občané, aby osvětlení v klidové zóně bylo. Oslovil jsem tedy znovu paní 

Palmovou, aby obešla dotčené spoluobčany, kteří sousedí s klidovou zónou k vyjádření toho, jaký 

způsob osvětlení by pro ně byl schůdný. Z vyjádření vyplynulo, že ze 32 lamp by zbyly pouze 3 

lampy. Nejspíše jsme se špatně pochopili. Očekával jsem spíše požadavky typu – technické 

požadavky, výšky lamp, teplá žlutá, rozptyl světla. A od počátku dodnes platí, že v létě světla svítit 

nebudou, v zimě by se zhasínalo v devět. Byl stanoven termín do konce února ke sdělení požadavků. 

Domnívám se, že osvětlení, které v létě svítit nebude a v zimě se bude v devět večer vypínat, nemůže 

nikomu vadit. Lokalita se moc povedla, až povyrostou stromy, bude to ještě lepší. Když byl sníh, 

kopec byl zasypaný dětmi.  

Pavlína Palmová – světla na „Klidovce“. Kolují informace, že světla jsou už připraveny. Jedná se o 

stejná světla, která svítí před domem. Je to pravda? Pokud ne, bude možné použít světelné sloupky, 

které nemají takovou svítivost jako velké pouliční lampy? Mám připraveny 2 varianty. 

František Bouček – ne, není to pravda, světla nejsou připravena. Můžeme si tyto návrhy projít a 

zkonzultovat je, není problém. Byl bych rád, pokud se to letos vyřeší. Pokud máte návrh, sedneme si a 

vše probereme. 

Jan Turek – značky v parku se v poslední době staly na různých úrovních diskutovaným tématem, 

hlavně umístění značek „Zákaz venčení psů“.  Domnívám se, že umístění této značky v prostoru 

odpočinkové zóny je na místě a nelze ji dávat do souvislosti se zakazováním všeho, jak to bylo někde 

zmíněno. Odpočinková zóna, vzhledem k situování naší obce mezi dvěma frekventovanými silnicemi, 

nedává moc prostoru, kde trávit volný čas s dětmi nebo kde si v klidu sednout na lavičku (samozřejmě 

až se plocha trávníku zkultivuje a doplní lavičkami atd.) Proto si myslím, že zde je na místě 

ohleduplnost všech. Ty značky tam nejsou proto, abychom někomu něco zakazovali, ale abychom 

připomněli, že pokud se tam někdo se psem vydá, v případě potřeby by po něm měl uklidit a celkově 

brát zřetel na to, že tam chodí maminky s malými dětmi a další občané. Zásadně si nemyslím, že by 

bylo nutné toto značení doplňovat dalšími tabulkami, které budou vysvětlovat a instruovat co dělat 

v případě, když pejsci znečistí trávu. Předpokládám, že to většině mochovských občanů je jasné, a 

pokud je někdo z končin, kde to lidem jasné není, ať se poradí se sousedy. Ostatně, v zmíněných 

Čelákovicích např. proti ordinaci MUDr. Fuky, přes vysvětlující cedulky, které kdosi na FB 

doporučuje, jsem osobně viděl exkrementů dost. Není to totiž v cedulích, ale je to o přístupu každého 

z nás. 

A k té legraci s cedulí, aby děti nesáňkovaly na kopci ze strany, kde jsou vysazeny keře jen tolik: 

pokud to byla recese, tak jednou stačí, zasmáli jsme se a nechme toho, ať se neopakujeme, jinak to 

musíme všichni odsoudit. Ceduli tam umístíme opět, až bude sníh, jinak je tam samozřejmě zbytečná.  

Jaroslava Tomišková – informace o plánovaných akcích na léto 2021, které proběhnou v případě, že 

nám to situace ohledně covid-19 dovolí. 19. 06. 2021 odpoledne setkání seniorů v Hotelu Bouček, 

večer promítání na hřišti. Dne 28. 08. 2021 setkání seniorů v Hotelu Bouček. 03. 09. 2021 vítání 

občánků v Hotelu Bouček. 04. 09. 2021 ukončení prázdnin – akce na hřišti, občerstvení, hudba, kino. 
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Jaroslav Vybíral – navrhuji, aby v klidové zóně byl na několika místech vyvěšen provozní řád 

podobně jako na dětském hřišti. Co je dovoleno, co není. Srozumitelně a jasně. Strážník, pak na 

základě tohoto může vymáhat dodržování pravidel. Dále jsem nespokojen s čistotou chodníků a 

dalších veřejných prostor, které jsou znečištěny psími výkaly. Také jsem měl připomínku k cestě na 

Chudomel ohledně psích výkalů. 

František Bouček – prosím všechny o zaslání návrhů, co všechno by na cedulích mělo být uvedeno.    

Milan Kocian – chtěl jsem se zeptat místního strážníka, zda již hovořil s návštěvníky kostela, kteří 

parkují na trávníku. Navrhoval jsem jednosměrku v Příčné, aby se tam dalo parkovat. 

Obecní strážník – ano, sešel jsem se s panem T., upozorní návštěvníky, aby neparkovali pod kostelem 

a v přilehlé zatáčce, kde může dojít k dopravní nehodě. Otázkou je, kde ti návštěvníci mají parkovat. 

Pavlína Palmová – vedle klidové zóny směrem ke „Slunečním zahradám“ se nachází pozemek 846. 

Majitel M.C. z Brázdimu, 2x do roka ho neseče, ani nepronajímá. Nepamatuji se, kdy byl naposledy 

posečen a uklizen. Nemá obec páky, aby ho donutil splnit povinnost se o svůj majetek řádně starat? 

Nemá to tak daleko, ale pokud neposeče, ať zaplatí za posečení a odklizení zelené (spíše černé) hmoty 

obci. 

František Bouček – myslím, že ho můžeme vyzvat. Pokud neposeče, zašleme to k řešení na 

přestupkovou komisi do Čelákovic.  

Jan Rangl – s paní Palmovou se na postupu domluvíme a pokusíme se to vyřešit. 

Pavlína Palmová – požádala jsem o výkazy práce obecního policisty, protože jsem potřebovala vědět, 

zda tyto dny byl v obci přítomen. A to 3 dny (20, 21 a 22. ledna) a dále i 23. ledna.  Jak řešil požár na 

náměstí v objektu firmy LAFA a.s. Asi před rokem jsme tady řešili stížnost O.F., která byla obtěžována 

kouřem. Zásah obecního policisty byl tehdy veden profesionálně a ke spokojenosti všech stran.   Kdo 

platí výjezd hasičů? A platí se v tomto případě i výjezd policie? Věřím, že pokud s tímto incidentem 

vznikly náklady, nebudou fakturovány obci. Pokud ano, trvám na jejich přeúčtování v plné výši na 

firmu LAFA a.s.  Nebyl tím porušen zákon č.201/2012 Sb. o ochraně ovzduší? 

František Bouček – ano, pálilo se. Byl informován strážník, který to měl nahlásit hasičům. Pálit se 

může, problémem byl materiál. Ano vznikl kouř. Nebylo to ideální, omlouvám se. Pokud by strážník 

nahlásil, nepřijeli by ani hasiči ani policie. Po příjezdu hasičů a policie bylo vše vysvětleno na místě. 

Žádný výjezd hasičů ani policie se neplatil.  

František Bouček – opravy silnic v obci, tak jako každý rok proběhnou po zlepšení klimatických 

podmínek. Proběhne revize a následně se provede oprava. 

František Bouček – dotaz na paní Palmovou, v jakém stadiu je dotace na ozelenění v klidové zóně. 

Pavlína Palmová – až bude poslední faktura od Montana, tak se proplatí. 

František Bouček – k rekonstrukci školy, byl jsem dotazován panem Vybíralem a paní Palmovou 

k poskytnutí dokladů ke stavbě školy. Odpovídal jsem na jejich dotazy v řádném termínu. Byl 

nabídnut termín schůzky na 3.3.2021 a minimálně 4 x jsem termín schůzky potvrzoval v e-mailu. 

Trval jsem na účasti zástupce stavební firmy, projektanta, BOZP, technický dozor stavby, jelikož na 

můj názor nebyl brán potaz. Zástupci tak mohou zodpovědět všechny odborné dotazy. Přesto, že jsme 

si jasně řekli, že do školy se chodit nebude, pan Vybíral školu navštívil. Na základě tohoto, jsme 

požádali právního zástupce obce o zodpovězení otázek ohledně zastupitelského mandátu. Bylo 

osloveno Ministerstvo vnitra, vyšel z toho závěr, který bych rád přečetl. Mandát zastupitele není o 

tom, že všechno můžete, ale měli byste také něco vytvořit. Od voleb za Vámi není vidět vůbec nic. 

Možná se k tomu ještě vrátíme ve zpravodaji. Ano máte pravdu, článek jsem Vám nezveřejnil, pokud 

ho budete chtít otisknout, tak bude znovu otištěn. Já se k němu vyjádřím.  

František Bouček – rád bych přečetl, co mám připravené ohledně návštěvy pana Vybírala ve škole. 

Paní Palmové a panu Vybíralovi, kteří požádali o návštěvu staveniště, byl nabídnut termín 3.3.2021. 

Následně k této návštěvě byli přizváni i další zastupitelé.  

Tento termín nebyl panem Vybíralem akceptován a dne 18.02.2021 neoprávněně navštívil 

rekonstruovanou budovu základní školy. Své počínání odůvodnil tím, že jako zastupitel a člen 

kontrolního výboru má právo stavbu navštívit. Dále se odkazoval na to, že jednal v souladu s 

požadavky zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v aktuálním znění, konkrétně dle § 67 a následující a 
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také že si plnil povinnosti zastupitele dle § 69 odst. 2, 3 a 4. Taktéž se odvolával na to, že mu zákon o 

obcích ukládá plnit si povinnosti člena kontrolního výboru dle § 119 odst. 3, písm. a), b) a c).   

Dále pan Vybíral vyzval kontrolní a finanční výbor, aby konaly dle platné legislativy a z titulu 

odpovědných zastupitelů a předsedů výborů zajistili shromáždění materiálů k rekonstrukci školy a 

zajištění prohlídky v co nejkratším možném termínu, ideálně do 24 hodin.  

Aby i nadále nedocházelo k podobným incidentům, byl požádán právní zástupce obce, aby 

kontaktoval Ministerstvo vnitra ČR, se žádostí o obecnou metodickou pomoc v této věci.   

Nyní tedy můžeme konstatovat že:  

obecně platí, že o vstupu kohokoli do budovy vlastněné obcí rozhoduje tento vlastník, tedy obec (např. 

stanovením pravidel vstupu či ad hoc umožněním vstupu). Člen zastupitelstva z titulu této své funkce 

nemá právní nárok na to, aby mu byl „kdykoli“ umožněn vstup do kterékoli obecní budovy. Tento 

vstup mu musí být umožněn pouze k účelu výkonu práva zastupitele (např. k účasti na zasedání 

zastupitelstva v místnosti úřadu či k uplatňování práv zastupitele), jinak jen za souhlasu obce. V 

popsaném případě není zřejmý jakýkoli vztah požadovaného vstupu do rekonstruované budovy s 

výkonem práva zastupitele (ten z titulu této své funkce nemá nárok např. na provádění kontroly 

stavebních prací apod.). Pokud zastupiteli není vstup v tomto případě umožněn, případně je-li mu 

umožněn jen za obcí stanovených podmínek, není v takovém postupu shledáno a priori porušení 

zákona (např. práv zastupitele).  

Jestliže zastupitel odkazuje na ustanovení § 67 a § 69 zákona o obcích, tak z těchto ustanovení žádné 

takové právo dovodit nelze. Zatímco ustanovení § 67 pouze deklaruje složení zastupitelstva obce 

(skládá se z jednotlivých členů zastupitelstva), tak ustanovení § 69 upravuje problematiku mandátu 

člena zastupitelstva obce (vznik mandátu, složení slibu, způsob výkonu mandátu apod.). Zastupitel 

však dále argumentuje plněním úkolů člena kontrolního výboru podle § 119 odst. 3 zákona o obcích.  

V prvé řadě je třeba uvést, že kontrolní výbor plní zejména svoji poradní a iniciační úlohu, stejně jako 

ostatní výbory zastupitelstva. Navíc však má „své“ zákonem stanovené úkoly. Základní vymezení 

pravomoci tohoto výboru se odvíjí od jeho zákonem stanoveného oprávnění, tj. oprávnění kontrolovat 

plnění usnesení zastupitelstva obce a rady obce, je-li zřízena, kontrolovat dodržování právních 

předpisů ostatními výbory a obecním úřadem na úseku samostatné působnosti a plnit další kontrolní 

úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo obce.  

V zájmu zajištění potřebných podkladů pro realizaci zákonem založené kontrolní působnosti tohoto 

výboru je kontrolní výbor oprávněn požadovat např. předložení potřebných dokladů (pokud se 

vztahují k předmětu kontroly) od obecního úřadu [§ 109 odst. 3 písm. a) bod 2 zákona o obcích]. 

Nicméně kontrolní výbor je kolektivní orgán a na provedení kontroly se musí usnést tento orgán jako 

celek, předložení podkladů ke kontrole může požadovat rovněž pouze kontrolní výbor jako celek. 

Jednotliví členové výboru nejsou „sami za sebe“ z titulu své funkce oprávněni provádět kontrolu, ani 

požadovat podklady ke kontrole. Tak je oprávněn činit výbor jako celek, který samozřejmě může 

pověřit provedením daného úkolu konkrétního člena výboru, k tomu je však zapotřebí usnesení onoho 

výboru. Ani z funkce předsedy výboru neplynou v tomto smyslu žádná „výsadní“ práva.  

S ohledem na výše uvedené lze uzavřít, že člen kontrolního výboru sám o sobě nedisponuje 

oprávněním provádět kontrolu a požadovat poskytnutí podkladů ke kontrole. Uvedené však neplatí, 

jestliže byl k takovým úkonům výslovně pověřen kontrolním orgánem.   

Zastupitel obce, byť se jedná o člena kontrolního výboru, zcela jistě nemůže úkolovat starostu obce a v 

tomto ohledu starostovi určovat nějaké lhůty.   

Člen zastupitelstva obce v zásadě nemůže „závazně“ úkolovat ani jednotlivé výbory zastupitelstva. 

Zastupitel však nepochybně může požadovat projednání určité záležitosti příslušným výborem 

zastupitelstva.   

Člen zastupitelstva obce má při výkonu své funkce právo požadovat od zaměstnanců obce zařazených 

do obecního úřadu, jakož i od zaměstnanců právnických osob, které obec založila nebo zřídila, 

informace ve věcech, které souvisejí s výkonem jejich funkce; informace musí být poskytnuta 

nejpozději do 30 dnů. Smyslem práva člena zastupitelstva obce, které plyne z tohoto ustanovení, je, 

aby člen zastupitelstva obce mohl efektivně získávat informace relevantní pro jeho rozhodování na 

jednání zastupitelstva obce, tedy pro svůj podíl na utváření vůle zastupitelstva obce jakožto orgánu, 

jímž obec jedná a rozhoduje.  
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František Bouček – dále bych chtěl říct, že nabídka na jednání dne 3. 3. 2021 na kontrolním dnu, stále 

platí. Vaše komentáře na sociálních sítích jsou zavádějící. Nevím, z čeho vycházíte. 

Jaroslav Vybíral – rád bych reagoval, děkuji za nasdílení. Mám jiný právní rozbor. Aby nezaniklo, 

proč celý tento konflikt vznikl. V listopadu jsem navštívil školu s paní Palmovou a byl jste tam vy a 

bylo to dostačující. Paní Palmová při inventuře zjistila, že částka, která byla do konce prosince 

vyfakturovaná byla skoro 90%, což značí, že škola je skoro hotová. Z toho důvodu jsme žádali o 

návštěvu školy. Nebyla vyžadována účast stavebního dozoru, BOZP a dalších. Mnohokrát jsem říkal, 

že stačí vaše účast, jako odborníka, jak tomu bylo i v listopadu. Šlo nám o srovnání prostavěnosti 

z laického pohledu. Několikrát jsme žádali o umožnění vstupu a srovnání postupu stavby. Jako 

zastupitelé na to máme právo. Do školy jsem byl vpuštěn, měl jsem roušku narozdíl od vás, ani nikdo 

jiný na stavbě roušku neměl. Představil jsem se a řekl jsem proč tam jsem. Dělníci vás informovali o 

mé návštěvě. Vaše následné chování na stavbě nebudu raději dále komentovat. Na stavbu jsem šel 

zcela legitimně, dle paragrafů, které jsem již zmiňoval. Není možné, aby škola byla z 90% hotová. 

Několikrát jsem vás vyzýval k předložení faktických podkladů. Jako zastupitel mám povinnost 

kontrolovat, jak se nakládá s finančními prostředky. 

František Bouček – na svých odpovědích, které jsem zasílal Vám i všem zastupitelům si trvám. Nabídl 

jsem Vám veškeré podklady předložit 3.3.2021, což jste neakceptoval. Do školy jste vstoupil 

neoprávněně. Schůzka v listopadu nakonec dopadla tak, že jste vše rozporovali. Můj názor nikoho 

nezajímal. Proto jsem trval na schůzce odborníků. Od začátku jste proti rekonstrukci školy. Na 

schůzku jsem nechtěl jít sám, zejména poté, co se dočítám různé spekulace na internetu. Několikrát 

jsem Vám psal, že trvám na účasti odborníků na schůzce, tak aby Vám mohli zodpovědět všechny 

otázky. Projektant odborně zdůvodní vícepráce, technické věci, postupy atd. Účastnit se bude i paní 

ředitelka. Nevidím v tom problém. Znovu opakuji, že jste na stavbu vstoupil neoprávněně. Ze strany 

stavebníka je připravována stížnost na Vás. Na zasedání jsme se jasně dohodli, že zastupitelé budou na 

stavbu chodit za účasti stavebního dozoru. Veškeré dokumenty dostanete na schůzce 3. 3. 2021. Více 

už se k tomuto také nechci vyjadřovat stejně tak ke spekulacím na facebooku. Komentáře na 

facebooku typu fotka školy a vedle fotka mého domů je vrchol sprosťárny. Nemůžete očekávat z mé 

strany vstřícnost, pokud se takto na sociálních sítích vyjadřujete. 

Jaroslav Vybíral – co bylo na těch fotkách špatného? 

František Bouček – přečetl text příspěvku zveřejněného na facebooku týkající se časové souhry 

rekonstrukce školy a stavby jeho domu.   

Jitka Frydrychová – neuvědomujete si, co tím způsobujete, čtou si to i děti. Jsou to nepodložené věci. 

Je to bez úrovně. 

E.J. – dotaz na pana Vybírala, co myslel pojmem Boučkov. 

Jaroslav Vybíral – je to přezdívka Mochova. Není tam uvedeno žádné tvrzení. 

F.B. – představil se panu Vybíralovi, protože i o něm, jeho dětech a jeho bratrovi na facebooku píše. 

Jsem hrdým mochovákem, a pokud někdo nazývá Mochov Boučkovem, je to asi proto, že jsme pro 

Mochov něco udělali. Za 2 měsíce to bude 70 let, co jsem zde byl poprvé. Jsem velice hrdý, že zde 

žiju. Celý svůj život jsem vychovával děti k tomu, aby se chovali slušně a pracovali pro Mochov. 

Uráží mě, abyste si o mě a mé děti otíral ústa. Píšete o mně, proč mi nezavoláte? Neznáte mě. Je za 

námi něco vidět a všichni si pomáháme. Pokud se něco udělalo, vzešlo to od zastupitelů, těch, co tu 

sedí, ale ne od Vás. Chtěl bych vědět, co je vidět za Vámi? Nevím o ničem, co byste udělal. Nebudu 

jmenovat, co vše jsme udělali, museli jsme vše budovat znovu. Spadlý hotel, fabriku, náměstí. Je mi 

z Vás špatně. Pekárnu jsme zachránili, myslíte si snad, že je výdělečná v dnešní době? Ale protože se 

tu vždy pekl chleba, tak jsme ho pekli. Ohledně značky dej přednost v jízdě, kterou dával pan Kocian 

na facebook. Značku jsme opravili a je to. Příště nikam nic nedávejte, zavolejte mi a je vyřešeno. 

Když strážník potřebuje opravit auto, opravíme ho. Když je potřeba něco zavařit, uděláme to. Pomník 

jsme opravili, zadarmo. Vyměníme klandr na náměstí. My tady chceme bydlet, protože je nám tady 

dobře. Divím se, jak spolu tady jednáte. Hádáte se, neumíte se domluvit. Promiňte za můj emotivní 

výstup, je mi to líto. K panu Vybíralovi – nechci s Vámi mluvit přes e-mail, když budete něco mít, 

sedneme si a řekneme si spolu názory. Už tady dál nechci být. Těšilo mě. 

Jaroslav Vybíral – děkuji za Váš názor, rád jsem Vás poznal. Nerozumím, co Vás rozčílilo. 

Nezpochybňuji, co vše jste pro obec udělal. I já Vám nabízím probrání čehokoli.   
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Zápis vyhotoven dne 07. 03. 2021 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jaroslava Tomišková:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 


